



Navigation Warning

R014/2024

إنذار ملاحي

بطولة خور دبي للتزلج على الأمواج 2024

Dubai Creek Edition Wake Surfing Championship 2024

This is to inform all stations that the **Dubai Creek Golf Club** will organize the "**Dubai Creek Edition Wake Surfing Championship 2024**", as per the following details:

Type of Activity: Wake Surf Championship

Date & Time: 2nd & 3rd November 2024
from 14:00 to 19:00

Activity Location:

Dubai Creek Marina - (see attached race route)

All vessels operating in the area are advised to **keep the race area clear** during the specified times indicated above.

Affected beach hotels are requested to remove any temporary sea marks from the race area and ensure no hotel water sports activities take place within the race zones during the race timings.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Boats shall ensure that the contents of this Circular are made known to the captains or persons in charge of their vessels.

هذا لإعلام كافة المحطات بأن **نادي خور دبي للجولف** سينظم "**بطولة خور دبي للتزلج على الأمواج 2024**"، حسب التفاصيل أدناه:

نوع النشاط: بطولة التزلج على الأمواج

التاريخ والوقت: 2 و 3 نوفمبر 2024

بين الساعة 14:00 إلى 19:00

موقع النشاط:

مرسى خور دبي - (يرجى الرجوع إلى مسار السباق المرفق)

على جميع الوسائل البحرية العاملة بالمنطقة **إبقاء منطقة السباق خالية من الحركة الملاحية** خلال الأوقات المشار إليها أعلاه.

على الفنادق الشاطئية المعنية إزالة أي علامات بحرية مؤقتة من مناطق السباق، والتأكيد على عدم وجود أي أنشطة رياضية مائية خاصة بالفندق في منطقة السباق خلال الأوقات المذكورة أعلاه.

على مالكي الوسائل البحرية، والوكلاء، والمستأجرين، والمراسي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الالتزام بإبلاغ ربانة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بمحتوى هذا الإنذار.

Maritime Operations Department

Dubai Maritime Authority

إدارة العمليات البحرية

سلطة دبي البحرية

Navigation Warning

R014/2024

إنذار ملاحي

خارطة بطولة خور دبي للتزلج على الأمواج 2024

Dubai Creek Edition Wake Surfing Championship 2024 - Map

